
Onderwerp Portefeuillehouder Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken
Adempauze 
stolpboederijen

Pels, Z. Gedeputeerde Van der 
Hoek antwoordt dat een 
aantal zaken al in gang is 
gezet maar de vraag is of 
de commissie voorstander 
is van aanscherping van 
de regels. Het inlassen 
van een adempauze 
bemoeilijkt het slopen van 
een stolp. Eerst kan dan 
worden bepaald wat de 
waarde is van de stolp en 
kan worden nagegaan of 
er bijvoorbeeld 
stijlkamers aanwezig zijn. 
Hierover is de 
gedeputeerde met 
gemeenten in gesprek of 
dit op basis van 
vrijwilligheid kan 
gebeuren. De gemeenten 
Koggenland en 
Drechterland hebben hier 
ervaring mee en voor de 
evaluatie van dit proces 
bij deze gemeenten wordt 

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 11-
02-2019 6.d. Erfgoed: 
verzoek tot agendering 
Adempauze sloop stolpen  
(op verzoek van D66, 
PvdA, GL, VVD en CDA 
wordt dit punt 
geagendeerd)



binnenkort een extern 
bureau ingezet. Een 
andere mogelijkheid is 
het door de gemeente 
opleggen van een 
beschermingsregiem per 
stolp of voor de 
stolpenstructuur en dan 
zou hierover iets in de 
Omgevingsvisie kunnen 
worden opgenomen maar 
daarbij dient benadrukt te 
worden dat de 
Omgevingsvisie juist ziet 
op deregulering en niet 
op het weer toevoegen 
van extra regels. Medio 
2019 wordt een nota 
voorgelegd door GS met 
daarin de mogelijkheden 
voor verdere 
aanscherping van de 
regels.  Daarnaast kan 
gedacht worden aan het 
in het leven roepen van 
een sloopvergunning – 
met name vanwege de 



preventieve werking – of 
aan het koppelen van de 
Loods aan de 
herbestemming van 
stolpen. GS stellen voor 
om te focussen op 
stolpen die dateren van 
voor 1950.

Maatschappelijk 
Verantwoord inkopen

Pels, Z. Hr. Klein CU/SGP: Een 
punt is nog niet 
geconcretiseerd, namelijk 
het stimuleren van goede 
werkomstandigheden bij 
de productie van 
elektronica. Er is contact 
geweest met de 
organisatie Electronic 
Watch, maar dit heeft niet 
geleid tot een opdracht of 
concrete samenwerking. 
Zijn GS bereid die 
samenwerking te 
onderzoeken en alsnog 
aan te gaan?  
Gedeputeerde Van der 
Hoek antwoordt dat de 
mogelijkheid van 

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 21-
01-2019 7. Rondvraag 
portefeuille dhr. Van der 
Hoek  en terugkoppeling 
deelname 
gemeenschappelijke 
aangelegenheden en 
Europa (naast de 
rondvraagpunten kunt u 
hier ook korte vragen 
over de tot de portefeuille 
van de hr. Van der Hoek 
behorende punten uit de 
c-agenda stellen)

Zie ook brief c-agenda 
EFB 28-10-2019



samenwerking met 
Electronic Watch nog 
steeds onderzocht wordt. 
De commissie zal worden 
geïnformeerd zodra er 
iets te melden is over de 
vorderingen. GS staan hier 
positief tegenover.

Pallas Hoek van der, J. Gedeputeerde Bond heeft 
al toegezegd dat zodra er 
meer informatie bekend is 
over private 
investeerders, hij PS 
onmiddellijk zal 
informeren. Dat geldt ook 
voor de informatie over 
het op hetzelfde niveau 
brengen van de 
provinciale lening als die 
van het Rijk en het besluit 
hierover vanuit Den Haag.

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 26-
11-2018 3. Vaststelling 
van de agenda, het 
verslag van de vorige 
vergadering, lange termijn 
agenda en moties- en 
toezeggingenlijsten (de 
lijst met moties zal 
volgende week worden 
toegevoegd)

Lening Rijk en provincie 
zijn op hetzelfde niveau 
gebracht (zie GS brief van 
10/12/2018, C-agenda 
EEB 21 januari 2018). Zie 
ook brief GS van 12 maart 
2019 Stand van zaken 
Pallas op ingekomen 
stukkenlijst PS van maart 
2019. Zie ook brief GS 
aan PS van 5 juli 2019 
over private investeerders 
(ingekomen stukkenlijst 
PS  van juli 2019)

Tweede 
voortgangsrapportage 
strategische economische 
agenda

Hoek van der, J. Hr. Bond gaat 
expertmeeting 
organiseren. Daar kunnen 
worden besproken: De 

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 26-
11-2018 8.a. Economie: 
Brief GS aan PS inz. 

Cie EEB 21-1-2019: de 
gedeputeerde wordt 
gevraagd de 
expertmeeting in de 



vragen van D66 over 
verdieping van de matrix, 
de stoplichtensystematiek 
en Research en 
Development evenals de 
vraag van ONH over het 
succes van de MRA-regio 
gerelateerd aan de krimp 
in overige regio’s. 
Technologie is zeer geënt 
op de regio Eindhoven 
terwijl de MRA is 
gespecialiseerd in ICT en 
dienstverlening. Wel 
moeten waar mogelijk 
stageplaatsen 
gefaciliteerd worden. 
Deze vraag zal 
meegenomen worden 
naar de expertmeeting.

Tweede 
Voortgangsrapportage 
Uitvoeringsagenda 
economie 2016-2019 (B-
agenda EEB 26-11-2018)

nieuwe Statenperiode te 
organiseren en niet meer 
in de oude.

Arbeidsmarkt Hoek van der, J. - De heer Klein (CU/SGP) 
vraagt of de diploma’s 
van de interne opleiding 
bij Tata ook buiten de 
onderneming erkend 
worden. Kan de provincie 
iets meer doen aan public 

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 17-
09-2018 6.a. 
Arbeidsmarkt: Brief GS 
aan PS inz. 
Midtermrapportage 
Uitvoeringsagenda 



relations, want het aantal 
afgestudeerde technische 
VMBO’ers neemt af. Waar 
zit het knelpunt? Bij de 
evaluatie dienen concrete 
percentages benoemd te 
worden. Heeft het college 
meer budget nodig en zo 
ja, waar zou dit dan aan 
besteed worden?  de heer 
Tekin: De vraag over het 
organiseren van een 
promotiecampagne zal 
aan de werkgevers 
voorgelegd worden.   - De 
heer De Groot (D66) stelt 
voor een subcategorie van 
67-plus te benoemen in 
het kader van de grens 
van 75 jaar die door de EU 
is opgelegd.  
Gedeputeerde Tekin zegt 
toe deze subcategorie in 
de volgende rapportage 
mee te nemen.

Arbeidsmarkt (B-agenda 
EEB 17-9-2018)

Brexit notitie Hoek van der, J. • In de volgende notitie 
zal breder worden ingezet 

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 22-



op de Brexit waarbij ook 
de bereikbaarheid en 
mobiliteit – ook op 
provinciale wegen – 
arbeidsplaatsen en 
personeelstekorten aan 
de orde komen.

01-2018 6.a. Brief GS aan 
PS: Brexit-notitie  (bij dit 
punt worden ook de leden 
van de commissies NLWM 
en M&F uitgenodigd).

Beleidsvoorstel 
uitbreiding inzet provincie 
herstructurering 
winkelgebieden

Hoek van der, J. - De suggestie om de 
verduurzamingsvraag van 
het CDA en VVD in de 
verdieping te betrekken, 
neemt de gedeputeerde 
graag over, want dit 
betekent besparing op 
kosten van energie 
waardoor de positie van 
de ondernemers 
verstevigd wordt. Op het 
moment dat met de 
gemeenten de 
verdiepingsslag is 
gemaakt, zal het 
onderwerp terugkomen 
bij de commissie. - Dhr. 
Haijen (SP) vraagt naar de 
criteria voor de evaluatie, 
waar wordt op gelet en 

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 16-
10-2017 9.b. Brief GS inz. 
Beleidsvoorstel 
uitbreiding inzet provincie 
herstructurering 
winkelgebieden .

De uitvoeringsregeling is 
op 24 mei 2018 ter 
kennisname in EEB 
geagendeerd. De 
evaluatiecriteria zijn ter 
bespreking in EEB van 24 
mei 2018 geagendeerd: 
de hr. Bond heeft hierbij 
toegezegd:  - de 
aanvragen voor 
duurzaamheid als 
evaluatiepunt toe te 
voegen  - Gedeputeerde 
Bond antwoordt dat PS het 
beleid hebben vastgesteld 
om subsidies kleiner dan 
5.000 euro niet toe te 
kennen, omdat deze meer 
geld kosten dan 
opbrengen. Hij zegt toe 



wanneer is sprake van een 
succes?   Gedeputeerde 
Bond zegt toe dat hij de 
criteria zal bespreken met 
PS.

deze aanvragen mee te 
nemen in het project en in 
de evaluatie na te gaan of 
sprake is geweest van 
dergelijke aanvragen voor 
kleinere bedragen  -Het 
meten van de meerwaarde 
van de provinciale inzet 
en na te gaan of de 
projecten tot stand waren 
gekomen zonder deze 
regeling, wordt 
toegevoegd als 
evaluatiecriterium

Dienstauto's Pels, Z. Bij de volgende 
aanbesteding 
(waarschijnlijk over 3 jaar) 
wordt vóór de bestelling 
de keuze van de auto’s 
gedeeld met PS.

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 23-
03-2017 11.a. 
Initiatiefvoorstel van PvdD 
en CU-SGP 
Maatschappelijk 
verantwoord inkopen naar 
een hoger plan.

Het Concept profiel 
nieuwe GS-dienstauto’s 
staat geagendeerd op de 
EFB vergadering van 2 
december 2019


